
Sida 1 (76) 

 

Postadress: Uppsala kommun, kommunstyrelsen, 753 75 Uppsala  
Besöksadress: Stationsgatan 12 
Telefon: 018-727 00 00 (växel) 
E-post: kommunledningskontoret@uppsala.se 
www.uppsala.se  
Click or tap here to enter text. 

Kommunfullmäktiges protokoll måndagen 
den 31 maj 2021 

Plats och tid  
Uppsala Konsert & Kongress, klockan  13:15-22:20,  
ajourneringar klockan 14:58-15:15, 16:00-17:00, 18:00-19:00 och 20:30-20:35. 

Paragrafer  

112-159 

Justeringsdag  

Onsdagen den 9 juni 2021 

Underskrifter 

 

 

.............................................................…… ………………………………………………. 

Eva Edwardsson (L),   Carl Lindberg (S) 
ordförande §§ 112-126, 134-159 ordförande §§ 127-133 

 

 

.............................................................…… ………………………………………………. 

Mats Dafnäs (L), justerare  Lovisa Johansson (FI), justerare 

 

 

.............................................................…… 

John Hammar, sekreterare 

Kommunfullmäktige Datum: 
Protokoll 2021-05-31 

mailto:kommunledningskontoret@uppsala.se
http://www.uppsala.se/
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Kommunfullmäktige Datum: 
Protokoll 2021-05-31 

Justerandes signatur   Utdragsbestyrkande 
    

Närvarande ledamöter och ersättare vid 
kommunfullmäktiges sammanträde den 31 maj 2021 

Närvarande ledamöter Paragrafer Närvarande ledamöter Paragrafer 
Erik Pelling (S) 112-125 Stefan Hanna (–)  
Maria Gauffin Röjestål (S)  Rigmor Stenmark (C)  
Eva Christiernin (S)  Mattias Johansson (C)  
Erik Dagnesjö (S)  Olle Romlin (C)  
Asal Gohari (S)  Jonas Petersson (C)  
Ulrik Wärnsberg (S)  Mats Åhlund (C)  
Inga–Lill Sjöblom (S)  Mohamad Hassan (L)  
Klas–Herman Lundgren (S)  Helena Hedman Skoglund (L)  
Agneta Gille (S)  Angelique Prinz Blix (L) 112-125 
Carl Lindberg (S)  Eva Edwardsson (L)  
Ylva Stadell (S) 114-159 Anders A. Aronsson (L)  
Björn Wall (S)  Amanda Kanange (L)  
Hilde Klasson (S)  Mats Dafnäs (L)  
Mattias Kristenson (S)  Oscar Matti (L)  
Loa Mothata (S)  Simon Alm (-)  
Rafael Waters (S)  David Perez (SD)  
Elnaz Alizadeh (S)  Lisen Burmeister (SD) 112-124 
Pavlos Cavelier Bizas (S)  Linnea Bjuhr (SD)  
Agneta Erikson (S) 112-125 Roger Thelander (SD)  
Anders Grönvall (S)  Jonas Segersam (KD)  
Fredrik Ahlstedt (M)  Sarah Havneraas (KD)  
Therez Almerfors (M)  Margit Borgström (KD)  
Christopher Lagerqvist (M) 112-132 Christian Hermanson (KD)  
Magnus Åkerman (M)  Eva Moberg (KD)  
Cecilia Forss (M)  Evelina Solem (KD)  
Markus Lagerquist (M)  Linda Eskilsson (MP)  
Mats Gyllander (M)  Rickard Malmström (MP)  
Madeleine Andersson (M)  Lars Friberg (MP)  
Carolina Bringborn (M)  Helena Nordström Källström (MP) 112-131 
Anna–Karin Westerlund (M)  Charles Pylad (MP)  
Robin Kronvall (M)  Per Eric Rosén (MP)  
Fredrik Hultman (M)  Stina Jansson (FI) 114-159 
Tobias Smedberg (V)  Lovisa Johansson (FI)  
Hanna Victoria Mörck (V)    
Karolin Lundström (V)    
Torbjörn Björlund (V)    
Ingela Ekrelius (V)    
Magne Björklund (V) 112-124   
Therese Rhann (-)    
Lalla Andersson (V)    
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Kommunfullmäktige Datum: 
Protokoll 2021-05-31 

Justerandes signatur   Utdragsbestyrkande 
    

Tjänstgörande ersättare Paragrafer Ej tjänstgörande ersättare  
Patrik Hedlund (S) 126-159 Bedo Kaplan (S)  
Monica Östman (S) 112-135 Kia Solid (S)  
Staffan Yngve (S) 112-113, 126-159 Peder Granath (S)  
Dima Sarsour (S) 136-159 Maria Patel (S)  
Gunnar Hedberg (M)  Bertil Brunn (S)  
Roine Thunberg (M)  Arne Sandemo (M)  
Inger Söderberg (M) 133-159 Bekir Jusufbasic (M)  
Anette Fischer (V) 112-125, 133-134 Daniel Rogozinski (V)  
Per–Olof Forsblom (V) 125, 133-159 Ingmar Jansson (C)  
Andrea Karnekvist (V) 126-132, 135-159 Hans Nordström (C)  
Artemis Lumarker (V) 126-132 Anders Wallin (L)  
Karin Ericsson (-)  Susanne Åhlander (L)  
Lena-Maria Jansson (C)  Helena Ling (L)  
Peter Nordgren (L) 126-159 Alexander Oscarsson (KD)  
Knut Godskesen (-) 112 Leif Boström (KD)  
Alexander von Uckermann (SD)  Martin Wisell (KD)  
Simon Pettersson (SD)  Klara Ellström (MP)  
Kent Kumpula (SD) 125-159 Bengt Fladvad (MP)  
Johan Edstav (MP) 132-159 Charlie Strängberg (FI)  
Josef Safady Åslund (FI) 112-113   
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Kommunfullmäktige Datum: 
Protokoll 2021-05-31 

Justerandes signatur   Utdragsbestyrkande 
    

§ 112 

Val av justerare samt justeringsdag 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att utse Mats Dafnäs (L) och Lovisa Johansson (FI) till justerare,  
2. att utse Anders A. Aronsson (L) och Josef Safady Åslund (FI) till ersättare för 

justerarna, samt 
3. att justeringen äger rum onsdagen den 9 juni 2021 klockan 17.15 på 

Stationsgatan 12. 
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Kommunfullmäktige Datum: 
Protokoll 2021-05-31 

Justerandes signatur   Utdragsbestyrkande 
    

§ 113 

Fastställande av föredragningslista 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att fastställa föredragningslistan. 

Ärendet 

Efter ärende 2, fastställande av föredragningslistan, håller Li Bennich Björkman, 
Skytteansk professor i vältalighet och statskunskap, 2021 års tal till 
kommunfullmäktige. 
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Kommunfullmäktige Datum: 
Protokoll 2021-05-31 

Justerandes signatur   Utdragsbestyrkande 
    

 § 114 

Fråga om svanar från Lisen Burmeister (SD) 
KSN-2021-00095 
Lisen Burmeister (SD) har ställt en fråga till kommunstyrelsens ordförande Erik Pelling 
(S) som besvaras av Gatu- och samhällsmiljönämndens ordförande Rickard 
Malmström (MP). 
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Kommunfullmäktige Datum: 
Protokoll 2021-05-31 

Justerandes signatur   Utdragsbestyrkande 
    

 § 115 

Fråga om PFAS från Mats Åhlund (C) 
KSN-2021-00095 
Mats Åhlund (C) har ställt en fråga till Uppsala Vatten och Avfall AB:s ordförande Rafael 
Waters (S) som besvarar densamma. 
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Kommunfullmäktige Datum: 
Protokoll 2021-05-31 

Justerandes signatur   Utdragsbestyrkande 
    

 § 116 

Fråga om tidsstyrning av tunga lastbilar från 
Jonas Petersson (C) 
KSN-2021-00095 
Jonas Petersson (C) har ställt en fråga till gatu- och samhällsmiljönämndens 
ordförande Rickard Malmström (MP) som besvarar densamma. 
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Kommunfullmäktige Datum: 
Protokoll 2021-05-31 

Justerandes signatur   Utdragsbestyrkande 
    

§ 117  

Inlämnade frågor 31 maj 2021 
KSN-2021-00095 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att de inlämnade frågorna får ställas och besvaras under dagens 
sammanträde. 

Inlämnade frågor 

• Fråga om remissvar från Linnea Bjuhr (SD) 
• Fråga om återvinningsstationer från Rigmor Stenmark (C) 
• Fråga om upphandlingar från Stefan Hanna (-). 

Beslutsgång 

Ordföranden ställer ordförandens förslag till beslut mot avslag och finner att 
kommunfullmäktige bifaller förslaget. 
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Kommunfullmäktige Datum: 
Protokoll 2021-05-31 

Justerandes signatur   Utdragsbestyrkande 
    

§ 118  

Fråga om remissvar från Linnea Bjuhr (SD) 
KSN-2021-00095 
Linnea Bjuhr (SD) har ställt en fråga till kommunstyrelsens ordförande Erik Pelling (S) 
som besvarar densamma. 
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Kommunfullmäktige Datum: 
Protokoll 2021-05-31 

Justerandes signatur   Utdragsbestyrkande 
    

§ 119  

Fråga om återvinningsstationer från Rigmor 
Stenmark (C) 
KSN-2021-00095 
Rigmor Stenmark (C) har ställt en fråga till Uppsala Vatten & Avfall AB:s ordförande 
Rafael Waters (S) som besvarar densamma. 
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Kommunfullmäktige Datum: 
Protokoll 2021-05-31 

Justerandes signatur   Utdragsbestyrkande 
    

§ 120  

Inlämnade interpellationer 31 maj 2021 
KSN-2021-00094 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att de inlämnade interpellationerna får ställas och besvaras vid 
kommunfullmäktiges kommande sammanträde den 14 juni 2021. 

Inlämnade interpellationer 

• Interpellation om näringslivsklimat från Jonas Segersam (KD) 
• Interpellation om en attraktiv evenemangsarena från Markus Lagerquist (M) 
• Interpellation om hönan och ägget från Jonas Petersson (C). 

Beslutsgång 

Ordföranden ställer ordförandens förslag till beslut mot avslag och finner att 
kommunfullmäktige bifaller förslaget. 
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Kommunfullmäktige Datum: 
Protokoll 2021-05-31 

Justerandes signatur   Utdragsbestyrkande 
    

§ 121  

Inlämnade motioner 31 maj 2021 
KSN-2021-00093 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att överlämna motionerna till kommunstyrelsen för beredning.  

Inlämnade motioner  

• Motion om att värna nya lärare från Stina Jansson och Lovisa Johansson (FI) 
• Motion om bilfria söndagar Lovisa Johansson och Stina Jansson (FI) 
• Motion om att införa krångelombudsperson i Uppsala från Jonas Petersson (C) 
• Motion om stopp för dubbla arvoden från Tobias Smedberg (V) 
• Motion om stärkt stödpedagogiskt arbete från Lars Håkan Andersson (V) 
• Motion om nationell standard på̊ skidskyttebanan i Storvreta från Jonas 

Segersam (KD). 

Beslutsgång 

Ordföranden ställer ordförandens förslag till beslut mot avslag och finner att 
kommunfullmäktige bifaller förslaget. 
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Kommunfullmäktige Datum: 
Protokoll 2021-05-31 

Justerandes signatur   Utdragsbestyrkande 
    

§ 122  

Anmälningsärenden 31 maj 2021 
KSN-2021-00096 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att med godkännande lägga förteckningen över anmälningsärenden till 
protokollet. 

Anmälningsärenden 

• Krisledningsnämndens beslut den 16 april 2021 § 19 Förbud mot att vistas på 
angivna platser i Ekonomikumparken och Observatorieparken enligt 
begränsningsförordningen 

• Krisledningsnämndens beslut den 16 april 2021 § 20 Förbud mot att vistas på 
angivna platser i Stadsträdgården enligt begränsningsförordningen 

• Rapportering till kommunfullmäktige av ej verkställda gynnande beslut enligt 
socialtjänstlagen (SoL) första kvartalet 2021 från äldrenämnden 

• Beslut om ansvarsfrihet för bland annat den gemensamma 
överförmyndarnämnden från Knivsta kommun 

• Granskning av kommunens visselblåsarfunktion från kommunrevisionen. 

Beslutsgång 

Ordföranden ställer ordförandens förslag till beslut mot avslag och finner att 
kommunfullmäktige bifaller förslaget. 
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Kommunfullmäktige Datum: 
Protokoll 2021-05-31 

Justerandes signatur   Utdragsbestyrkande 
    

§ 123  

Avsägelser och entlediganden 31 maj 2021 
KSN-2021-00092 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att entlediga Josefin Andersson (M) från uppdraget som ledamot i 
arbetsmarknadsnämnden, 

2. att entlediga Mattias Johansson (C) från uppdraget som ersättare i 
arbetsmarknadsnämnden, 

3. att entlediga Alexandra D'Urso (V) från uppdraget som ersättare i 
socialnämnden, 

4. att entlediga Lars-Göran Ferlin (KD) från uppdraget som ledamot i 
Uppsalahem AB:s styrelse, 

5. att entlediga Christoffer Ormeus (KD) från uppdraget som suppleant i Uppsala 
Kommun Skolfastigheter AB:s styrelse, 

6. att entlediga Harald Klomp (KD) från uppdraget som ledamot i Uppsala 
Parkerings AB:s styrelse, 

7. att entlediga Ian Engblom Wallberg (KD) från uppdraget som suppleant i 
Uppsala Parkerings AB:s styrelse, 

8. att entlediga Elias Moberg (KD) från uppdraget som suppleant i Uppsala Vatten 
och Avfall AB:s styrelsen, samt 

9. att entlediga Hanna Victoria Mörck (V) från uppdraget som suppleant i Uppsala 
kommun Arenor och Fastigheter AB: styrelse. 

Yrkanden 

Ordföranden informerar kommunfullmäktige att val till arvodesberedningen ska ske i 
kommunstyrelsen varav det valärendet utgår. 

Hanna Victoria Mörck (V) meddelar att hon önskar avgå från uppdraget som suppleant i 
Uppsala kommun Arenor och Fastigheter AB: styrelse. 

Beslutsgång 

Ordföranden ställer valberedningens reviderade förslag mot avslag och finner att 
kommunfullmäktige bifaller detsamma.   
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Kommunfullmäktige Datum: 
Protokoll 2021-05-31 

Justerandes signatur   Utdragsbestyrkande 
    

§ 124  

Fyllnadsval 31 maj 2021 
KSN-2021-00092 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att utse Mattias Johansson (C) till ledamot i arbetsmarknadsnämnden, 
2. att utse Anders A. Aronsson (L) till ledamot i valnämnden, 
3. att utse Liza Boëtheius (V) till ersättare i socialnämnden, 
4. att utse Harald Klomp (KD) till ledamot i Uppsalahem AB:s styrelse, 
5. att utse Jacob Havneraas (KD) till suppleant i Uppsala Kommun 

Skolfastigheter AB:s styrelse, 
6. att utse Karin Karelius (V) till suppleant i Uppsala kommun Arenor och 

Fastigheter AB: styrelse, 
7. att utse Ian Engblom Wallberg (KD) till ledamot i Uppsala Parkerings AB:s 

styrelse, 
8. att utse Johan Engblom (KD) till ersättare i Uppsala Parkerings AB:s styrelse, 
9. att utse Maria Nilsson (KD) till suppleant i Uppsala Vatten och Avfall AB:s 

styrelse, samt 
10. att utse Linn Fall (M) till ersättare i arbetsmarknadsnämnden. 

Yrkanden 

Ordföranden informerar kommunfullmäktige att val till arvodesberedningen ska ske i 
kommunstyrelsen varav det valärendet utgår. 

Fredrik Ahlstedt (M) nominerar Linn Fall (M) till uppdraget som ersättare i 
arbetsmarknadsnämnden. 

Beslutsgång 

Ordföranden ställer valberedningens reviderade förslag mot avslag och finner att 
kommunfullmäktige bifaller detsamma. 
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Kommunfullmäktige Datum: 
Protokoll 2021-05-31 

Justerandes signatur   Utdragsbestyrkande 
    

§ 125  

Åtgärder maj 2021 för att mildra effekterna för 
det lokala näringslivet med anledning av 
covid-19 
KSN-2021-01290 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att efterskänka avgiften för tillsyn enligt alkohollagen som faktureras 2022, 
samt 

2. att tillsyn enligt alkohollagen 2022 skattefinansieras istället för att 
avgiftsfinansieras och att kostnaden på 2 800 000 kronor tas i beaktande i Mål 
och budget 2022–2024. 

Sammanfattning 

I mars 2020 fattade krisledningsnämnden beslut om olika åtgärder för att mildra de 
negativa effekterna för det lokala närings- och föreningslivet i Uppsala med 
anledning av Coronapandemin. I november 2020 fattade kommunstyrelsen beslut 
om ytterligare åtgärder för att mildra effekterna för det lokala näringslivet. 
Åtgärderna har haft god effekt och bidragit till att mildra de negativa effekterna för 
närings- och föreningslivet i Uppsala kommun.  

Smittspridningen i Uppsala är fortsatt hög under våren 2021 med förlängning av 
införda lokala restriktioner som följd. Dessa restriktioner drabbar delar av Uppsalas 
näringsliv hårt. Många näringsverksamheter vittnar om kraftigt minskade intäkter och 
en oro för vad detta kan komma att medföra. Kommunstyrelsen föreslås därför besluta 
om ett antal åtgärder i syfte att mildra effekterna för näringslivet i Uppsala kommun i 
den uppkomna situationen. 

Beslutsunderlag 

• Kommunstyrelsens förslag 12 maj 2021 § 121 
• Arbetsutskottets förslag 11 maj 2021 §146 
• Tjänsteskrivelse daterad 5 maj 2021 
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Kommunfullmäktige Datum: 
Protokoll 2021-05-31 

Justerandes signatur   Utdragsbestyrkande 
    

Yrkanden 

Mohammad Hassan (L), Fredrik Ahlstedt (M), Jonas Segersam (KD), Erik Pelling (S), 
Tobias Smedberg (V), Jonas Petersson (C), Linnea Bjuhr (SD), Rickard Malmström (MP), 
Stefan Hanna (-) och Markus Lagerquist (M) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 

Fredrik Ahlstedt (M), Jonas Segersam (KD), Jonas Petersson (C), Linnea Bjuhr (SD), 
Stefan Hanna (-) och Markus Lagerquist (M) yrkar: 
att Uppsala kommun återbetalar avgifter för 2020 avseende tillsyn av serveringstillstånd. 
Kostnaden ska tas från kommunstyrelsens ekonomiska ram för 2021. 

Jonas Segersam (KD) yrkar: 
att i den utbildning som genomförs när det gäller företagares villkor särskilt situationen 
för småföretag drabbade av Corona belyses. 

Beslutsgång 

Ordföranden ställer först kommunstyrelsens förslag mot avslag och finner att 
kommunfullmäktige bifaller detsamma. 

Ordföranden ställer därefter Fredrik Ahlstedt (M) med fleras tilläggsyrkande mot 
avslag, 

Votering begärs och genomförs(votering 1). 

Avslag till Fredrik Ahlstedt (M) med fleras yrkande röstar JA. Bifall till detsamma röstar 
NEJ. 

Med 47 ja-röster mot 34 nej-röster avslår kommunfullmäktige yrkandet 

Ordföranden ställer slutligen Jonas Segersams (KD) tilläggsyrkande mot avslag och 
finner att kommunfullmäktige avstår yrkandet. 
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Kommunfullmäktige Datum: 
Protokoll 2021-05-31 

Justerandes signatur   Utdragsbestyrkande 
    

Detaljerade resultat votering 1 

Ja-röst avger Erik Pelling (S), Maria Gauffin Röjestål (S), Eva Christiernin (S), Erik 
Dagnesjö (S), Asal Gohari (S), Ulrik Wärnsberg (S), Inga–Lill Sjöblom (S), Klas–Herman 
Lundgren (S), Agneta Gille (S), Carl Lindberg (S), Ylva Stadell (S), Björn Wall (S), Hilde 
Klasson (S), Mattias Kristenson (S), Loa Mothata (S), Rafael Waters (S), Elnaz Alizadeh 
(S), Pavlos Cavelier Bizas (S), Agneta Erikson (S), Anders Grönvall (S), Tobias Smedberg 
(V), Hanna Victoria Mörck (V), Karolin Lundström (V), Torbjörn Björlund (V), Ingela 
Ekrelius (V),  Therese Rhann (-), Lalla Andersson (V), Mohamad Hassan (L), Helena 
Hedman Skoglund (L), Angelique Prinz Blix (L), Eva Edwardsson (L), Anders A. Aronsson 
(L), Amanda Kanange (L), Mats Dafnäs (L), Oscar Matti (L), Simon Alm (-), Linda 
Eskilsson (MP), Rickard Malmström (MP), Lars Friberg (MP), Helena Nordström 
Källström (MP), Charles Pylad (MP), Per Eric Rosén (MP), Stina Jansson (FI), Lovisa 
Johansson (FI), Monica Östman (S), Anette Fischer (V) och Per–Olof Forsblom (V). 

Nej-röst avger Fredrik Ahlstedt (M), Therez Almerfors (M), Christopher Lagerqvist (M), 
Magnus Åkerman (M), Cecilia Forss (M), Markus Lagerquist (M), Mats Gyllander (M), 
Madeleine Andersson (M), Carolina Bringborn (M), Anna–Karin Westerlund (M), Robin 
Kronvall (M), Fredrik Hultman (M), Stefan Hanna (–), Rigmor Stenmark (C), Mattias 
Johansson (C), Olle Romlin (C), Jonas Petersson (C), Mats Åhlund (C), David Perez (SD), 
Linnea Bjuhr (SD), Roger Thelander (SD), Jonas Segersam (KD), Sarah Havneraas (KD), 
Margit Borgström (KD), Christian Hermanson (KD), Eva Moberg (KD), Evelina Solem 
(KD), Gunnar Hedberg (M), Roine Thunberg (M), Karin Ericsson (-), Lena-Maria Jansson 
(C), Alexander von Uckermann (SD), Simon Pettersson (SD) och Kent Kumpula (SD). 

Reservationer 

Närvarande ledamöter (M),( C) och (KD) reserverar sig mot beslutet till förmån för 
Fredrik Ahlstedt (M) med fleras tilläggsyrkande och lämnar följande skriftliga 
reservation: 
Läget är ansträngt för Uppsalas lokala krögare och restauranger. För att bidra till 
minskad smittspridning har de på ett föredömligt sätt ställt om sin verksamhet. Många 
smittskyddsåtgärder har dock slagit hårt och vissa verksamheter har tvingats stänga helt 
och hållet. När hårda krav ställs på näringslivet att anpassa sin verksamhet måste 
politiken göra sitt för att stötta våra lokala företagare. Därför föreslog vi att kommunen 
ska återbetala avgifter för tillsyn av serveringstillstånd –avgifter våra lokala krögare har 
betalat in samtidigt som stora delar av deras verksamhet har stått helt stilla. Att betala 
tillbaka avgifterna för just 2020 är särskilt efterfrågat eftersom avgifterna varje år 
baserar sig på försäljningen föregående år. 
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Kommunfullmäktige Datum: 
Protokoll 2021-05-31 

Justerandes signatur   Utdragsbestyrkande 
    

Jonas Segersam (KD) lämnar också följande skriftliga reservation: 
Under pandemin har många småföretagare fått se sina företag sakna uppdrag, vilket lett 
till att man tvingats söka andra jobb. Kultursektorn är ett område där stödet till många 
frilansande musiker / konstnärer etcetera aldrig har nått ut och de har hamnat utan 
försörjning. Även handel, service-och besöksnäringarna är hårt drabbade. För politiker 
och de offentliganställda som administrerar stöd och näringslivssatsningar har dock 
lönerna kommit in på kontot utan förändring, oberoende av närvaro på arbetsplatsen 
eller insatser. Tyvärr har de flesta av de handläggare som ska säkerställa stöd till de 
utsatta småföretagarna ingen egen erfarenhet av företagandets villkor. Att som 
minoritetsstyret nu föreslår, förutom Uppsala-alliansens förslag om efterskänkta 
avgifter, som enda insats ge bidrag till näringslivsfrämjande organisationer ger en skev 
bild av insatserna mot de företagare som drabbas hårt av nuvarande Corona-situation. 
Vi anser att hela kommunorganisationen måste ställa om mot ett näringslivsfrämjande 
förhållningssätt. Ett första steg på den vägen är att utbilda kommunala tjänstemän i 
företagandets villkor. Beslut om detta har redan fattats i Handlingsplan för 
Näringslivsprogrammet 2021-2023, men det behövs en kunskap särskilt om hur företag 
drabbats under pandemi-tiden, och riskerar att drabbas efter denna. Tyvärr tar det tid att 
förändra den mycket negativa attityd som finns gentemot kommunen bland företagare 
och näringsliv –en allvarlig situation som det socialdemokratiskt ledda styret under 7 år 
inte tagit på tillräckligt stort allvar. 

Närvarande ledamöter (SD) reserverar sig mot beslutet till förmån för Fredrik Ahlstedt 
(M) med fleras tilläggsyrkande. 

Stefan Hanna (-) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande. 

Särskilda yttranden 

Tobias Smedberg (V) lämnar följande särskilda yttrande: 
Stöttning till det lokala näringslivet med anledning av Covid-19 är positivt, däremot är de 
stödåtgärder som nämns alltför kortsiktiga och små. Detta samtidigt som en tredjedel av 
kommunens beslutade investeringar inte har genomförts. Vänsterpartiet önskar att 
dessa investeringar genomförs för att på så sätt medföra en kedja av flera hundra nya 
jobbtillfällen. Vänsterpartiet anser att det är genom att utföra de investeringar som 
kommunen faktiskt beslutat om, som arbetstillfällen skapas och effekterna för det lokala 
näringslivet med anledning av covid-19 kan mildras.  

Stefan Hanna (-) lämnar följande särskilda yttrande: 
Jag yrkade bifall till förslag men även till Moderaternas tilläggsyrkande om att 
återbetala avgifter från Miljö och hälsa under föregående år. Ett tilläggsyrkande som är 
mycket rimligt med tanke på hur kraftigt pandemin drabbat just ägare till 
upplevelseplatser med mat och dryck.  
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§ 126  

Utveckling av Uppsala konstmuseum, 
konsthallsverksamhet, historiskt centrum och 
slottsparken 
KSN-2018-1069 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att Uppsala kommun har som avsikt att Uppsala konstmuseum på sikt ska 
utöka lokalytan och att den framtida placeringen inte är fastställd i och med 
besluten i detta ärende, 

2. att Uppsala kommun har som avsikt att som ett första steg utveckla 
verksamheten vid Uppsala konstmuseum och att anpassa de nuvarande 
lokalerna så att tillgängligheten och upplevelsen för besökarna samt villkoren 
för verksamheten förbättras, 

3. att Uppsala kommun har som avsikt att komplettera ett utvecklat 
konstmuseum med en ambulerande konsthallsverksamhet, 

4. att Uppsala kommun har som avsikt att tillskapa ett historiskt center i Uppsala 
slott och tillgängliggöra kulturmiljön kring Uppsala slott genom en utveckling 
av slottsparken, 

5. att uppdra till kommunstyrelsen att återkomma i förslaget till Mål och budget 
med ett samordnat förslag avseende ovanstående avsikter, 

6. att uppdra till kulturnämnden att till kommunstyrelsens förslag till Mål och 
budget återkomma med ett förslag på hur Uppsala konstmuseums 
verksamhet kan utvecklas i befintliga lokaler samt ta fram ett koncept för ett 
historiskt center och för en ambulerande konsthallsverksamhet,  

7. att uppdra till gatu- och samhällsmiljönämnden att till kommunstyrelsens 
förslag till Mål och budget återkomma med ett förslag på ett koncept för en 
utvecklad slottspark, 

8. att uppdra till kommunstyrelsen att uppdatera lokalförsörjningsplanen med 
ett framtida behov av ett utökat konstmuseum utifrån den omfattning och 
funktionalitet som presenterades i utredningen ”Framtida konstverksamhet i 
Uppsala kommun” (KSN-2018-1069), samt 

9. att inleda en dialog med Region Uppsala om samverkan mellan 
Upplandsmuseets och Konstmuseets verksamheter. 
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Sammanfattning 

Mot bakgrund av de förslag som framkom under utredningen avseende Uppsala 
konstmuseum föreslås kommunfullmäktige besluta att Uppsala kommun har som 
avsikt att Uppsala konstmuseum på längre sikt ska utöka lokalytan och att den 
framtida placeringen inte är fastställd i och med detta beslut. 

Som ett första steg föreslås att Uppsala kommun har som avsikt att utveckla 
verksamheten vid Uppsala konstmuseum och att anpassa de nuvarande lokalerna så 
att tillgängligheten och upplevelsen för besökarna samt villkoren för verksamheten 
förbättras. Vidare föreslås att Uppsala kommun har som avsikt att komplettera ett 
utvecklat konstmuseum med en ambulerande konsthallsverksamhet och att tillskapa 
ett historiskt center i Uppsala slott samt tillgängliggöra kulturmiljön kring Uppsala slott 
genom en utveckling av slottsparken, 

Kommunstyrelsen tillsammans med kulturnämnden och gatu- och 
samhällsmiljönämnden föreslås att återkomma med ett samordnat förslag avseende 
dessa avsikter i sitt förslag till Mål och budget. 

Beslutsunderlag 

• Kommunstyrelsens förslag 12 maj 2021 § 129. 
• Arbetsutskottets förslag 11 maj 2021 § 151 
• Tjänsteskrivelse daterad den 6 maj 2021 

Yrkanden 

Mohamad Hassan (L), Erik Pelling (S), Hanna Victoria Mörck (V) och Artemis Lumarker 
(V) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 

Markus Lagerquist (M) och Christopher Lagerqvist (M) yrkar: 
(1) att ändra att-sats 1 så att denna lyder: Uppsala kommun fastställer placeringen av 
Uppsala konstmuseum till kvarteret Kaniken i enlighet med tidigare utredningsförslag, 
(2) att ändra att-sats 2 så att denna lyder: Uppsala kommun har som avsikt att Uppsala 
konstmuseum ska placeras i kvarteret Kaniken så att tillgängligheten och upplevelsen för 
besökarna samt villkoren för verksamheten förbättras, samt 
(3) att avslå att-sats 3-8. 

Linda Eskilsson (MP) yrkar i första hand: 
att gå vidare med alternativet Kaniken som lokalisering för konstmuseet. 

Linda Eskilsson (MP) yrkar i andra hand bifall till kommunstyrelsens förslag. 
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Jonas Segersam (KD) yrkar: 
att avslå att-sats 1 och 8. 
att bifalla att-sats 2-7 och 9 

Stefan Hanna (-) yrkar i första hand: 
(1) att avslå att-sats 1-2,4-6, 
(2) att bifalla att-sats 3,7, 8 och 9, 

Stefan Hanna (-) yrkar i andra hand bifall till Markus Lagerquist (M) med fleras yrkande 
(1) och (2). 

Olle Romlin (C) yrkar: 
(1) att avslå att-sats 1-2 och 4-8, 
(2) att bifalla Marcus Lagerquist (M) med fleras yrkande (2). 

Linnea Bjuhr (SD) yrkar : 
(1) att avslå att-sats 1-6 och 8. 
(2) att bifalla att-sats 7 och 9, samt 
(3) att inte lokalisera en nysatsning på konstmuseum medutvändiga ombyggnationer på 
Uppsala slott. 

Lovisa Johansson (FI) yrkar: 
(1) att bifalla Marcus Lagerquist (M) med fleras yrkande (1) och(2)  
(2) att bifalla att-sats 3-4 och 9, 
(3) att avslå att-sats 5-8, 
(4) att bifalla Linda Eskilssons (MP) yrkande. 

Beslutsgång  

Ordföranden ställer först Linda Eskilssons (MP) yrkande mot avslag. 

Votering begärs och genomförs (votering 1). 

Avslag till Linda Eskilssons (MP) yrkande röstar JA. Bifall till detsamma röstar NEJ. 

Med 44 ja-röster mot 30 nej-röster samt 6 som avstår och 1 frånvarande avslår 
kommunfullmäktige yrkandet. 
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Ordföranden ställer därefter den första att-satsen i kommunstyrelsens förslag mot 
Markus Lagerquist (M) med fleras första yrkande (1) i en kontrapropositionsvotering. 

Votering begärs och genomförs (votering 2). 

Bifall till den första att-satsen i kommunstyrelsens förslag röstar JA. Bifall till Markus 
Lagerquist (M) med fleras första yrkande (1) röstar NEJ. 

Med 37 ja-röster mot 31 nej-röster samt 13 som avstår utser kommunfullmäktige den 
första att-satsen i kommunstyrelsens förslag till huvudförslag. 

Ordföranden ställer därefter den första att-satsen i kommunstyrelsens förslag mot 
avslag. 

Votering begärs och genomförs (votering 3). 

Bifall till den första att-satsen i kommunstyrelsens förslag röstar JA. Avslag till 
densamma röstar NEJ. 

Med 46 ja-röster mot 22 nej-röster, 12 som avstår och 1 frånvarande bifaller 
kommunfullmäktige den första att-satsen i kommunstyrelsens förslag. 

Ordföranden ställer därefter den andra att-satsen i kommunstyrelsens förslag mot 
Markus Lagerquist (M) med fleras andra yrkande (2) i en kontrapropositionsvotering. 

Votering begärs och genomförs (votering 4). 

Bifall till den andra att-satsen i kommunstyrelsens förslag röstar JA. Bifall till Markus 
Lagerquist (M) med fleras första yrkande (2) röstar NEJ. 

Med 37 ja-röster mot 30 nej-röster, 13 som avstår och 1 frånvarande utser 
kommunfullmäktige den andra att-satsen i kommunstyrelsens förslag till 
huvudförslag. 

Ordföranden ställer därefter den andra att-satsen i kommunstyrelsens förslag mot 
avslag och finner att kommunfullmäktige bifaller densamma. 

Ordföranden ställer därefter den tredje att-satsen i kommunstyrelsens förslag mot 
avslag och finner att kommunfullmäktige bifaller densamma. 

Ordföranden ställer därefter den fjärde att-satsen i kommunstyrelsens förslag mot 
avslag och finner att kommunfullmäktige bifaller densamma. 

Ordföranden ställer därefter den femte att-satsen i kommunstyrelsens förslag mot 
avslag och finner att kommunfullmäktige bifaller densamma. 

Ordföranden ställer därefter den sjätte att-satsen i kommunstyrelsens förslag mot 
avslag och finner att kommunfullmäktige bifaller densamma. 
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Ordföranden ställer därefter den sjunde att-satsen i kommunstyrelsens förslag mot 
avslag och finner att kommunfullmäktige bifaller densamma. 

Ordföranden ställer därefter den åttonde att-satsen i kommunstyrelsens förslag mot 
avslag och finner att kommunfullmäktige bifaller densamma. 

Ordföranden ställer därefter den nionde att-satsen i kommunstyrelsens förslag mot 
avslag och finner att kommunfullmäktige bifaller densamma. 

Ordföranden ställer slutligen Linnea Bjuhrs (SD) yrkande (3) mot avslag. 

Votering begärs och genomförs (votering 5). 

Avslag till Linnea Bjuhrs (SD) yrkande röstar JA, Bifall till detsamma röstar NEJ. 

Med 43 ja-röster mot 8 nej-röster samt 29 som avstår och 1 frånvarande avslår 
kommunfullmäktige yrkandet. 

Detaljerade resultat votering 1 

Ja-röst avger Maria Gauffin Röjestål (S), Eva Christiernin (S), Erik Dagnesjö (S), Asal 
Gohari (S), Ulrik Wärnsberg (S), Inga–Lill Sjöblom (S), Klas–Herman Lundgren (S), 
Agneta Gille (S), Carl Lindberg (S), Ylva Stadell (S), Björn Wall (S), Hilde Klasson (S), 
Mattias Kristenson (S), Loa Mothata (S), Rafael Waters (S), Elnaz Alizadeh (S), Pavlos 
Cavelier Bizas (S), Anders Grönvall (S), Tobias Smedberg (V), Hanna Victoria Mörck (V), 
Karolin Lundström (V), Torbjörn Björlund (V), Ingela Ekrelius (V), Lalla Andersson (V), 
Mohamad Hassan (L), Helena Hedman Skoglund (L), Eva Edwardsson (L), Anders A. 
Aronsson (L), Amanda Kanange (L), Mats Dafnäs (L), Oscar Matti (L), Simon Alm (-), 
David Perez (SD), Linnea Bjuhr (SD), Roger Thelander (SD), Patrik Hedlund (S), Monica 
Östman (S), Staffan Yngve (S), Andrea Karnekvist (V), Artemis Lumarker (V), Peter 
Nordgren (L), Alexander von Uckermann (SD), Simon Pettersson (SD) och Kent 
Kumpula (SD). 

Nej-röst avger Fredrik Ahlstedt (M), Therez Almerfors (M), Magnus Åkerman (M), Cecilia 
Forss (M), Markus Lagerquist (M), Mats Gyllander (M), Madeleine Andersson (M), 
Carolina Bringborn (M), Anna–Karin Westerlund (M), Robin Kronvall (M), Fredrik 
Hultman (M), Therese Rhann (-), Stefan Hanna (–), Rigmor Stenmark (C), Mattias 
Johansson (C), Olle Romlin (C), Jonas Petersson (C), Mats Åhlund (C), Linda Eskilsson 
(MP), Rickard Malmström (MP), Lars Friberg (MP), Helena Nordström Källström (MP), 
Charles Pylad (MP), Per Eric Rosén (MP), Stina Jansson (FI), Lovisa Johansson (FI), 
Gunnar Hedberg (M), Roine Thunberg (M), Karin Ericsson (-) och Lena-Maria Jansson 
(C). 

Avstår gör Jonas Segersam (KD), Sarah Havneraas (KD), Margit Borgström (KD), 
Christian Hermanson (KD), Eva Moberg (KD) och Evelina Solem (KD). 

Christopher Lagerqvist (M) är frånvarande. 
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Detaljerade resultat votering 2 

Ja-röst avger Maria Gauffin Röjestål (S), Eva Christiernin (S), Erik Dagnesjö (S), Asal 
Gohari (S), Ulrik Wärnsberg (S), Inga–Lill Sjöblom (S), Klas–Herman Lundgren (S), 
Agneta Gille (S), Carl Lindberg (S), Ylva Stadell (S), Björn Wall (S), Hilde Klasson (S), 
Mattias Kristenson (S), Loa Mothata (S), Rafael Waters (S), Elnaz Alizadeh (S), Pavlos 
Cavelier Bizas (S), Anders Grönvall (S), Tobias Smedberg (V), Hanna Victoria Mörck (V), 
Karolin Lundström (V), Torbjörn Björlund (V), Ingela Ekrelius (V), Lalla Andersson (V), 
Mohamad Hassan (L), Helena Hedman Skoglund (L), Eva Edwardsson (L), Anders A. 
Aronsson (L), Amanda Kanange (L), Mats Dafnäs (L), Oscar Matti (L), Patrik Hedlund (S), 
Monica Östman (S), Staffan Yngve (S), Andrea Karnekvist (V), Artemis Lumarker (V) och 
Peter Nordgren (L). 

Nej-röst avger Fredrik Ahlstedt (M), Therez Almerfors (M), Christopher Lagerqvist (M), 
Magnus Åkerman (M), Cecilia Forss (M), Markus Lagerquist (M), Mats Gyllander (M), 
Madeleine Andersson (M), Carolina Bringborn (M), Anna–Karin Westerlund (M), Robin 
Kronvall (M), Fredrik Hultman (M), Therese Rhann (-), Stefan Hanna (–), Rigmor 
Stenmark (C), Mattias Johansson (C), Olle Romlin (C), Jonas Petersson (C), Mats Åhlund 
(C), Linda Eskilsson (MP), Rickard Malmström (MP), Lars Friberg (MP), Helena 
Nordström Källström (MP), Charles Pylad (MP), Per Eric Rosén (MP), Stina Jansson (FI), 
Lovisa Johansson (FI), Gunnar Hedberg (M), Roine Thunberg (M), Karin Ericsson (-) och 
Lena-Maria Jansson (C). 

Avstår gör Simon Alm (-), David Perez (SD), Linnea Bjuhr (SD), Roger Thelander (SD), 
Jonas Segersam (KD), Sarah Havneraas (KD), Margit Borgström (KD), Christian 
Hermanson (KD), Eva Moberg (KD), Evelina Solem (KD), Alexander von Uckermann (SD), 
Simon Pettersson (SD) och Kent Kumpula (SD). 

Detaljerade resultat votering 3 

Ja-röst avger Maria Gauffin Röjestål (S), Eva Christiernin (S), Erik Dagnesjö (S), Asal 
Gohari (S), Ulrik Wärnsberg (S), Inga–Lill Sjöblom (S), Klas–Herman Lundgren (S), 
Agneta Gille (S), Carl Lindberg (S), Ylva Stadell (S), Björn Wall (S), Hilde Klasson (S), 
Mattias Kristenson (S), Loa Mothata (S), Rafael Waters (S), Elnaz Alizadeh (S), Pavlos 
Cavelier Bizas (S), Anders Grönvall (S), Tobias Smedberg (V), Hanna Victoria Mörck (V), 
Karolin Lundström (V), Torbjörn Björlund (V), Ingela Ekrelius (V), Therese Rhann (-), 
Lalla Andersson (V), Mohamad Hassan (L), Helena Hedman Skoglund (L), Eva 
Edwardsson (L), Anders A. Aronsson (L), Amanda Kanange (L), Mats Dafnäs (L), Oscar 
Matti (L), Linda Eskilsson (MP), Rickard Malmström (MP), Lars Friberg (MP), Helena 
Nordström Källström (MP), Charles Pylad (MP), Per Eric Rosén (MP), Stina Jansson (FI), 
Lovisa Johansson (FI), Patrik Hedlund (S), Monica Östman (S), Staffan Yngve (S), Andrea 
Karnekvist (V), Artemis Lumarker (V) och Peter Nordgren (L). 
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Nej-röst avger Anna–Karin Westerlund (M), Stefan Hanna (–), Rigmor Stenmark (C), 
Mattias Johansson (C), Olle Romlin (C), Jonas Petersson (C), Mats Åhlund (C), Simon 
Alm (-), David Perez (SD), Linnea Bjuhr (SD), Roger Thelander (SD), Jonas Segersam 
(KD), Sarah Havneraas (KD), Margit Borgström (KD), Christian Hermanson (KD), Eva 
Moberg (KD), Evelina Solem (KD), Karin Ericsson (-), Lena-Maria Jansson (C), Alexander 
von Uckermann (SD), Simon Pettersson (SD) och Kent Kumpula (SD). 

Avstår gör Fredrik Ahlstedt (M), Therez Almerfors (M), Magnus Åkerman (M), Cecilia 
Forss (M), Markus Lagerquist (M), Mats Gyllander (M), Madeleine Andersson (M), 
Carolina Bringborn (M), Robin Kronvall (M), Fredrik Hultman (M), Gunnar Hedberg (M) 
och Roine Thunberg (M). 

Christopher Lagerqvist (M) är frånvarande. 

Detaljerade resultat votering 4 

Ja-röst avger Maria Gauffin Röjestål (S), Eva Christiernin (S), Erik Dagnesjö (S), Asal 
Gohari (S), Ulrik Wärnsberg (S), Inga–Lill Sjöblom (S), Klas–Herman Lundgren (S), 
Agneta Gille (S), Carl Lindberg (S), Ylva Stadell (S), Björn Wall (S), Hilde Klasson (S), 
Mattias Kristenson (S), Loa Mothata (S), Rafael Waters (S), Elnaz Alizadeh (S), Pavlos 
Cavelier Bizas (S), Anders Grönvall (S), Tobias Smedberg (V), Hanna Victoria Mörck (V), 
Karolin Lundström (V), Torbjörn Björlund (V), Ingela Ekrelius (V), Lalla Andersson (V), 
Mohamad Hassan (L), Helena Hedman Skoglund (L), Eva Edwardsson (L), Anders A. 
Aronsson (L), Amanda Kanange (L), Mats Dafnäs (L), Oscar Matti (L), Patrik Hedlund (S), 
Monica Östman (S), Staffan Yngve (S), Andrea Karnekvist (V), Artemis Lumarker (V) och 
Peter Nordgren (L). 

Nej-röst avger Fredrik Ahlstedt (M), Therez Almerfors (M), Magnus Åkerman (M), Cecilia 
Forss (M), Markus Lagerquist (M), Mats Gyllander (M), Madeleine Andersson (M), 
Carolina Bringborn (M), Anna–Karin Westerlund (M), Robin Kronvall (M), Fredrik 
Hultman (M), Therese Rhann (-), Stefan Hanna (–), Rigmor Stenmark (C), Mattias 
Johansson (C), Olle Romlin (C), Jonas Petersson (C), Mats Åhlund (C), Linda Eskilsson 
(MP), Rickard Malmström (MP), Lars Friberg (MP), Helena Nordström Källström (MP), 
Charles Pylad (MP), Per Eric Rosén (MP), Stina Jansson (FI), Lovisa Johansson (FI), 
Gunnar Hedberg (M), Roine Thunberg (M), Karin Ericsson (-) och Lena-Maria Jansson 
(C). 

Avstår gör Simon Alm (-), David Perez (SD), Linnea Bjuhr (SD), Roger Thelander (SD), 
Jonas Segersam (KD), Sarah Havneraas (KD), Margit Borgström (KD), Christian 
Hermanson (KD), Eva Moberg (KD), Evelina Solem (KD), Alexander von Uckermann (SD), 
Simon Pettersson (SD) och Kent Kumpula (SD). 

Christopher Lagerqvist (M) är frånvarande. 
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Detaljerade resultat votering 5 

Ja-röst avger Maria Gauffin Röjestål (S), Eva Christiernin (S), Erik Dagnesjö (S), Asal 
Gohari (S), Ulrik Wärnsberg (S), Inga–Lill Sjöblom (S), Klas–Herman Lundgren (S), 
Agneta Gille (S), Carl Lindberg (S), Ylva Stadell (S), Björn Wall (S), Hilde Klasson (S), 
Mattias Kristenson (S), Loa Mothata (S), Rafael Waters (S), Elnaz Alizadeh (S), Pavlos 
Cavelier Bizas (S), Anders Grönvall (S), Tobias Smedberg (V), Hanna Victoria Mörck (V), 
Karolin Lundström (V), Torbjörn Björlund (V), Ingela Ekrelius (V), Lalla Andersson (V), 
Mohamad Hassan (L), Helena Hedman Skoglund (L), Eva Edwardsson (L), Anders A. 
Aronsson (L), Amanda Kanange (L), Mats Dafnäs (L), Oscar Matti (L), Linda Eskilsson 
(MP), Rickard Malmström (MP), Lars Friberg (MP), Helena Nordström Källström (MP), 
Charles Pylad (MP), Per Eric Rosén (MP), Patrik Hedlund (S), Monica Östman (S), Staffan 
Yngve (S), Andrea Karnekvist (V), Artemis Lumarker (V) och Peter Nordgren (L). 

Nej-röst avger Rigmor Stenmark (C), Simon Alm (-), David Perez (SD), Linnea Bjuhr (SD), 
Roger Thelander (SD), Alexander von Uckermann (SD), Simon Pettersson (SD) och Kent 
Kumpula (SD). 

Avstår gör Fredrik Ahlstedt (M), Therez Almerfors (M), Magnus Åkerman (M), Cecilia 
Forss (M), Markus Lagerquist (M), Mats Gyllander (M), Madeleine Andersson (M), 
Carolina Bringborn (M), Anna–Karin Westerlund (M), Robin Kronvall (M), Fredrik 
Hultman (M), Therese Rhann (-), Stefan Hanna (–), Mattias Johansson (C), Olle Romlin 
(C), Jonas Petersson (C), Mats Åhlund (C), Jonas Segersam (KD), Sarah Havneraas (KD), 
Margit Borgström (KD), Christian Hermanson (KD), Eva Moberg (KD), Evelina Solem 
(KD), Stina Jansson (FI), Lovisa Johansson (FI), Gunnar Hedberg (M), Roine Thunberg 
(M), Karin Ericsson (-) och Lena-Maria Jansson (C). 

Christopher Lagerqvist (M) är frånvarande. 

Reservationer 

Närvarande ledamöter (M) reserverar sig mot beslutet till förmån för Marcus Lagerquist 
(M) med fleras yrkande och lämnar följande skriftliga reservation: 
Detta nya modifierade förslag för Uppsala konstmuseum löser inga av de utmaningar 
som finns idag. Syftet med styrets nya förslag är inte att stärka kulturen och 
besöksnäringen utan att säkerställa politiskt att styret inte spricker innan valet. Precis 
som när frågan om konstmuseum varit uppe för beslut tidigare säger Moderaterna 
denna gång nej till placering på Slottet, även i styrets nya och försåtligt nedtonade 
förslag. Den styrande minoriteten försöker med detta nya förslag smyga in 
Slottsalternativet bakvägen. De investeringar som nu föreslås kommer att binda 
konstmuseet vid Slottet för överskådlig tid. Moderaternas uppfattning är att det behövs 
en ny och betydligt mer central placering, förslagsvis i kvarteret Kaniken som vi tidigare 
förespråkat och där ett färdigt utredningsförslag finns. Vi måste säkerställa ett 
konstmuseum som ligger tillgängligt och som har höga ambitioner. Ett konstmuseum 
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skall dessutom vara inom ramen för god ekonomisk hushållning med skattebetalarnas 
pengar. Vi säger också fortsatt nej till skadliga ingrepp i den unika slottsmiljön.  
Vad gäller konstmuseet vill vi att framtida utredningar och förslag för konsten tydligt 
fokuserar på innehåll och inte bara på lokaler. Det nya förslaget visar inte vad en 
utbyggnad av konstmuseet konkret skulle innebära och innehålla. Moderaterna vill se ett 
konstmuseum som rent innehållsmässigt håller hög kvalitet och som öppnar för 
ambulerande utställningar som kan gästa kommunen. Vi är också positiva till att på sikt 
inrymma ett historiskt centrum i Uppsala Slott för att belysa Uppsalas unika historia. 
Utvecklingen och tillgängliggörandet av Slottet bör dock utredas separat från frågan om 
konstmuseum, precis som målbilden om ett historiskt centrum. Slottet är en ovärderlig 
del av vårt kulturarv och därför något som förtjänar en egen utredning. 

Närvarande ledamöter (C) reserverar sig mot beslutet till förmån för Olle Romlins (C) 
yrkande och lämnar följande skriftliga reservation: 
Grunden till varför frågan väcktes vara att det funnits en bred uppslutning att Uppsalas 
konstmuseum behöver en ändamålsenlig och tillgänglig lokal. Under utredningens tid 
har ett antal lokaliseringar mer eller mindre utretts och förkastats. Till slut återstod 
endast kvarteret Kaniken och slottet som i grunden var det som var lokaliseringen som 
sågs som det som Uppsala konstmuseum skulle flytta ifrån för att bli tillgängligt och 
kunna utvecklas. 
Att det bantade förslaget inte förvanskar den unika slottsmiljön är Centerpartiet 
tacksamma för, slottets historiska plats och historia är både värd att bevara och berätta 
om, dock ej som plats för Uppsalas konstmuseum. 

Närvarande ledamöter (KD) reserverar sig mot beslutet till förmån för Jonas Segersams 
(KD) yrkande och lämnar följande skriftliga reservation: 
Kristdemokraterna har aldrig stött en fördubbling av Konstmuseets yta och kostnader, 
utan föreslog tidigt (vilket också en gemensam utredning mellan landstinget och 
kommunen av Eva Schöld 2011 föreslog) att verksamheten inom Upplandsmuséet och 
Konstmuseet borde samordnas. Hade man gått på den linjen hade man kanske kunnat 
förebygga att Uppsala Universitet nu lämnat samarbetet med Konstmuseet när det 
gäller deras samlingar. Framöver ökar det handlingsfriheten när det gäller 
utställningsytor i såväl slottet som akademikvarnen (och Gamla Uppsala efterhand). KD 
har sedan länge föreslagit konsthall på stan, och det är bra att detta nu vidare utreds, på 
samma sätt som vi anser att Uppsala slott som besöksmål behöver utvecklas. Vi avstyrker 
dock den kraftiga anslagsökningen till Konstmuseet från nuvarande 13 mnkr till 
beräknade 40-50 mnkr oberoende av placering, varför vi yrkade avslag på att-sats 1 och 
8. Det var dock mycket positivt att KS nu äntligen biföll vårt yrkande om att inleda en 
dialog med Region Uppsala om samverkan mellan Upplandsmuseets och Konstmuseets 
verksamheter. 

  



Sida 30 (76) 

 

Kommunfullmäktige Datum: 
Protokoll 2021-05-31 

Justerandes signatur   Utdragsbestyrkande 
    

Närvarande ledamöter (SD) reserverar sig mot beslutet till förmån för Linnea Bjuhrs 
(SD) yrkande och lämnar följande skriftliga reservation: 
Detta ärende är ett sätt för styret att få okej från fullmäktige att lokalisera ett museum vid 
slottet trots all historik i ärendet. Det handlar om att rulla ut många miljoner återigen, på 
något som bara är en temporär lösning. Detta är inte ansvarsfull hantering av 
skattemedel. I andra sammanhang har man resonemang om att göra saker ordentligt 
från början utifrån behov, till exempel vad gäller arenan i Gränby. Nu verkar man helt ha 
släppt det resonemanget.  
Uppsalaborna och politiken har tydligt visat att man inte stödjer detta. Uppsala slott är 
en historisk byggnad som bevittnat flera historiska händelser i vår nations historia. Vi vill 
därför fortfarande att man istället undersöker andra alternativ för placering för museum.  
Vi vill också invända mot resonemanget om att man måste ha en massa saker i och 
utanför slottet, för att locka besökare till slottet. Slottet står sig bra på egna ben och 
lockar folk på egen hand.  
Det finns också återigen förslag om historiskt center. Det historiska centret har tidigare 
handlat om ett arbetarhistoriskt center, för att få med Vänsterpartiet. Vi är fortfarande 
inte intresserade av det. 
Däremot är vi glada över att man vill utveckla slottsparken och initiera ett samarbete 
mellan Upplandsmuseet.  Det gäller att använda skattemedlen rätt och Upplandsmuseet 
har en välfungerande verksamhet och SD tror att det kan bli synergieffekter. Det är bra 
att KD drivit på för detta.  
SD yrkade bifall till Simon Alms yrkande från KS om att inte lokalisera en nysatsning på 
konstmuseum med utvändiga ombyggnationer på Uppsala slott. Tyvärr stöttade inte 
något annat parti detta och det förefaller vara så att endast SD är garanten för att 
bevara slottet från exploatering. 

Stefan Hanna (-) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande. 

Särskilda yttranden 

Stefan Hanna (-) lämnar följande särskilda yttrande: 
Slottet är en dålig plats för ett modernt konstmuséum. Uppsala city är i behov av fler 
attraktiva besöksdragare. Därför är det av stor betydelse att ett modernt muséum också 
förläggs till en plats där sannolikheten är mycket högre än på slottet att många personer 
tar del av det som innehållet erbjuder. Jag tycker inte att det är acceptabelt att ärendet 
inte tydligt beskriver vilka ekonomiska konsekvenser en liknande satsning kommer att 
innebära. Att enbart hänvisa till att ”beredningen av förslagen till Mål och budget 
belastar kommunstyrelsen, kulturnämnden och gatu-och samhällsmiljönämnden inom 
befintlig budgetram” gör det mycket olämpligt som ett tillräckligt beslutsunderlag i 
kommunstyrelsen. Att utveckla Slottsparken borde sedan länge vara en prioriterad 
förbättring som får ett stort positivt värde för många Uppsalabor och besökande turister.  
Det är viktigt att säkerställa att kulturpolitiken sprids bättre runt om i vår stora kommun. 
Att utveckla ett kostnadseffektivt ambulerande koncept för konst är mycket positivt. Med 
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fördel ska det göras i nära samarbete med privata aktörer i olika former. 
Hanteringen av denna fråga visar tydligt hur dåligt kommunen idag leds kopplat till stora 
lokala frågor. Det borde också vara en självklarhet att på allvar testa möjligheterna att 
hitta privata aktörer som skulle kunna tänka sig att etablera ett modernt konstmuseum i 
Uppsala med aktivt och långsiktigt stöd från Uppsala kommun. 
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§ 127  

Revidering av kommunfullmäktiges 
sammanträdestider 2022 
KSN-2018-3218 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att upphäva den del av kommunfullmäktiges beslut den 5 november 2018 § 
204 som berör sammanträdesdagarna 12 september 2022, 3 oktober 2022 och 
12 december 2022, samt 

2. att kommunfullmäktige istället sammanträder den 19 september 2022, 17 
oktober 2022, och 12-13 december 2022. 

Sammanfattning 

I samband med att kommunledningskontoret påbörjade arbetet med mötesplanering 
för 2022 upptäcktes att fullmäktiges beslutade sammanträden för hösten 2022 bör 
ändras för att bättre passa valåret. I föreliggande förslag anpassas sammanträdes-
dagarna så att de ligger mer likt de sammanträdesdagar kommunfullmäktige hade 
under valåret 2018.  

Förslaget innebär att det första fullmäktigesammanträdet efter riksdagsvalet läggs en 
vecka efter valet istället för dagen efter, det nyvalda kommunfullmäktige kan 
sammanträda i oktober samt att mer tid och flexibilitet ges för budgetbeslut.  

Beslutsunderlag 

• Kommunstyrelsens förslag 12 maj 2021 § 130 
• Arbetsutskottets förslag 27 april 2021 § 132 
• Tjänsteskrivelse daterad 6 april 2022 
• Bilaga 1, Kommunfullmäktiges beslut den 5 november 2018 § 204 

Beslutsgång 

Ordföranden ställer kommunstyrelsens förslag mot avslag och finner att 
kommunfullmäktige bifaller detsamma. 
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§ 128  

Utseende av ansvarig utgivare för 
webbsändning av kommunfullmäktiges 
sammanträden med mera 
KSN-2021-00563 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att kommunfullmäktiges sammanträden ska fortsätta sändas direkt över 
internet genom bild- och ljudupptagning,  

2. att utse kommunfullmäktiges ordförande till ansvarig utgivare för sändningar 
av kommunfullmäktiges sammanträden, samt 

3. att revidera arbetsordningen för kommunfullmäktige i Uppsala kommun 
enligt ärendets bilaga 1. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktiges sammanträden har sedan länge direktsänts över internet. Det 
har uppmärksammats att sändningarna, för att möjliggöra direktsändningar på 
internet som riktar sig till allmänheten, måste anmälas till Myndigheten för press, radio 
och TV (MPRT). Det krävs också att en ansvarig utgivare utses. Kommunfullmäktiges 
ordförande föreslås vara ansvarig utgivare, ansvarig utgivare utser själv 
ställföreträdande utgivare.  

Den ansvariga utgivaren är inte själv ansvarig för eventuella yttrandefrihetsbrott som 
begås på sammanträdet, denna tolkning har stöd av praxis från Justitiekanslern.  

Beslutsunderlag 

• Kommunstyrelsens förslag 12 maj 2021 § 131 
• Arbetsutskottets förslag 20 april 2021 § 123 
• Tjänsteskrivelse daterad den 7 april 2021 
• Bilaga 1, Förslag till ändring av arbetsordningen för kommunfullmäktige 
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Beslutsgång 

Ordföranden ställer kommunstyrelsens förslag mot avslag och finner att 
kommunfullmäktige bifaller detsamma. 
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§ 129  

Förlängd delegation av föreskriftsrätt om 
förbud mot att vistas på särskilt angivna 
platser 
KSN-2021-00816 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att förlänga kommunstyrelsen delegation att, med stöd av 8 kap. 1 § 
förordningen (2021:8) om särskilda begränsningar för att förhindra spridning 
av sjukdomen covid-19, utfärda föreskrifter om förbud att vistas på särskilt 
angivna platser, till den 30 september 2021,  

2. att föreskrift enligt p. 1 endast får gälla under två veckor, med möjlighet för 
kommunstyrelsen att besluta att föreskriften ska förlängas en gång,  

3. att det område som föreskriften gäller för ska vara ett på karta angivet 
begränsat område,  

4. att beslut om föreskrift ska anmälas till närmast följande kommunfullmäktige, 
samt 

5. att om påtaglig risk för trängsel inte längre föreligger, ska kommunstyrelsen 
besluta att en föreskrift enligt p. 1 ska upphävas i förtid. 

Sammanfattning 

Enligt lagen (2021:4) om särskilda begränsningar för att förhindra spridning av 
sjukdomen covid-19 (covid-19-lagen) får regeringen eller den kommun som regeringen 
bestämmer meddela föreskrifter om förbud mot att vistas i en park, på en badplats 
eller på någon annan liknande särskilt angiven plats, om det på platsen finns en 
påtaglig risk för trängsel. Den 11 mars 2021 trädde en bestämmelse i förordningen 
(2021:8) om särskilda begränsningar för att förhindra spridning av sjukdomen covid-19 
(begränsningsförordningen) i kraft, som ger kommuner rätt att utfärda föreskrifter som 
förbjuder vistelse i en park, på en badplats eller på någon annan liknande särskilt 
angiven plats, om det på platsen finns en påtaglig risk för trängsel. 

Kommunstyrelsen fick av kommunfullmäktige den 22 mars 2021 delegation att utfärda 
föreskrifter om förbud att vistas på särskilt angivna platser. Möjligheten har använts för 
att inför förbud att vistas i två parker i samband med Valborg.  
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Delegationen begränsades till den 30 juni 2021. Delegationen föreslås nu förlängas till 
den 30 september. 

Beslutsunderlag 

• Krisledningsnämndens förslag 18 maj 2021 § 24 
• Tjänsteskrivelse daterad 18 maj 2021 

Beslutsgång 

Ordföranden ställer krisledningsnämndens förslag mot avslag och finner att 
kommunfullmäktige bifaller detsamma. 
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§ 130  

Ansvarsfrihet för styrelsen i 
Samordningsförbundet i Uppsala län, 
verksamhetsåret 2020 
KSN-2021-01173 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att bevilja styrelsen för Samordningsförbundet i Uppsala län samt dess 
enskilda förtroendevalda ansvarsfrihet för 2020 års verksamhet. 

Deltar ej i beslut 

Mohamad Hassan (L), Robin Kronvall (M) och Cecilia Forss (M) anmäler jäv och deltar 
inte i ärendets handläggning eller beslut. 

Sammanfattning 

Samordningsförbundet har till Uppsala kommunfullmäktige överlämnat handlingar 
rörande granskningen av verksamhetsåret 2020 samt hemställt till Uppsala 
kommunfullmäktige att ta ställning till om förbundets styrelse ska beviljas 
ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2020. 

Samordningsförbundets revisorer tillstyrker att styrelsens ledamöter beviljas 
ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2020. 

Det sakkunniga biträdet bedömer sammantaget att räkenskaperna i allt väsentligt är 
rättvisande, att den interna kontrollen varit tillräcklig, att resultatet enligt 
årsredovisningen är förenligt med de finansiella och verksamhetsmässiga mål som är 
uppställda enligt förbundsordningen och verksamhetsplanen samt att 
årsredovisningen har upprättats i enlighet med god redovisningssed och lag om 
kommunal bokföring och redovisning. 
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Beslutsunderlag 

• Kommunfullmäktiges presidiums förslag till beslut daterat 11 maj 2021 
• Bilaga 1, Samordningsförbundets Årsredovisning 2020 
• Bilaga 2, Revisionsberättelse för år 2020  
• Bilaga 3, Revisionsrapport från det sakkunniga biträdet KPMG 

Beslutsgång 

Ordföranden ställer kommunfullmäktiges presidiums förslag mot avslag och finner att 
kommunfullmäktige bifaller detsamma. 
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 § 131 

Svar på motion om kostnadsfria mensskydd 
från Stina Jansson (FI) och Lovisa Johansson 
(FI) 
KSN-2020-01319 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att avslå motionen. 

Sammanfattning 

Stina Jansson (FI) och Lovisa Johansson (FI) föreslår i en motion väckt 30 mars 2020 att 
alla grund- och gymnasieskolor samt ungdomsmottagningar i Uppsala kommun 
tillhandahåller kostnadsfria mensskydd till elever och ungdomar. 

Beslutsunderlag 

• Kommunstyrelsens förslag 7 april 2021 § 92 
• Arbetsutskottets förslag 2 mars 2021 § 66 
• Tjänsteskrivelse daterad 20 januari 2021 
• Bilaga 1, Motion om kostnadsfria mensskydd från Stina Jansson (FI) och Lovisa 

Johansson (FI) 
• Bilaga 2, Protokollsutdrag från kommunfullmäktige 5 oktober 2020 
• Bilaga 3, Svar på motion om gratis mensskydd till unga tjejer från Tobias 

Smedberg (V) och Hanna Victoria Mörck (V) 

Yrkanden 

Alexander von Uckermann (SD), Eva Christiernin (S), Helena Hedman Skoglund (L) och 
Simon Alm (-) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 

Lovisa Johansson (FI), Hanna Victoria Mörck (V) och Stina Jansson (FI) yrkar bifall till 
motionen. 
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Beslutsgång 

Ordföranden ställer kommunstyrelsens förslag mot Lovisa Johansson (FI) med fleras 
yrkande och finner att kommunfullmäktige bifaller kommunstyrelsens förslag. 

Reservationer 

Närvarande ledamöter (FI) reserverar sig mot beslutet till förmån för Lovisa 
Johanssons (FI) yrkande. 

Närvarande ledamöter (V) reserverar sig mot beslutet till förmån för Hanna Victoria 
Mörcks (V) yrkande. 

Särskilda yttranden 

Tobias Smedberg (V) lämnar följande särskilda yttrande: 
Vänsterpartiet har tidigare lämnat in ett förslag att införa gratis mensskydd i skolan och 
yrkar därför bifall till motionen. Mensskydd är ett grundläggande behov som inte ska 
vara beroende av din egen eller din familjs ekonomi. Det är en hälsofråga och en 
jämställdhetsfråga, införandet av kostnadsfria mensskydd i våra skolor skulle tillföra 
mycket för att främja en jämställd hälsa för Uppsalas elever och ungdomar. Kan Uppsala 
kommun tillhandhålla toalettpapper på sina toaletter borde rimligen även behovet av 
mensskydd kunna tillgodoses. 
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 § 132 

Svar på motion om lokal flaggdag från Mattias 
Johansson (C) 
KSN-2020-01620 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att avslå motionen. 

Sammanfattning 

Mattias Johansson (C) föreslår i en motion väckt 27 april 2020 att uppdra till 
kommunstyrelsen att i samverkan med namngivningsnämnden ta fram ett förslag om 
att inrätta en ny lokal flaggdag i Uppsala i syfte att ära en historisk person som fötts 
eller verkat i kommunen. 

Beslutsunderlag 

• Kommunstyrelsens förslag 7 april 2021 § 93 
• Arbetsutskottets förslag 2 mars 2021 § 67 
• Tjänsteskrivelse daterad 9 februari 2021 
• Bilaga, Motion om lokal flaggdag från Mattias Johansson (C) 

Yrkanden 

Simon O Pettersson (SD), Pavlos Cavelier Bizas (S), Christian Hermansson (KD), Markus 
Lagerquist (M), Karolin Lundström (V), Monika Östman (S) och Linda Eskilsson (MP) 
yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 

Mattias Johansson (C) och Jonas Petersson (C) yrkar bifall till motionen. 

Beslutsgång 

Ordföranden ställer kommunstyrelsens förslag mot Mattias Johansson (C) med fleras 
yrkande att bifalla motionen och finner att kommunfullmäktige bifaller 
kommunstyrelsens förslag. 
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Reservationer 

Närvarande ledamöter (C) reserverar sig mot beslutet till förmån för Mattias 
Johanssons (C) yrkande. 

Särskilda yttranden 

Linnea Bjuhr (SD) lämnar följande särskilda yttrande: 
SD har tidigare motionerat om att i princip endast flagga med svenska flaggan och det 
står vi fast vid. Börjar man tumma på detta riskerar man att urholka flaggningens värde. 
Lokala personer bär absolut hyllas, men flaggningen bör man begränsa i enlighet med 
vår inlämnade motion på ämnet. Vi tycker därför att det var helt riktigt att motionen 
avslogs. 
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 § 133 

Svar på motion om kommunalt 
beredskapslager från Tobias Smedberg (V) 
KSN-2020-01621 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att besvara motionen med föredragningen i ärendet. 

Sammanfattning 

Tobias Smedberg (V) föreslår i en motion väckt 27 april 2020 att kommunen upprättar 
ett beredskapslager för kommunala vård- och omsorgsverksamheter som räcker i sex 
månader och att investerings- och driftskostnader för detta tas i beaktande i 
kommande Mål- och budget. 

Motionen återges i ärendets bilaga 1. 

Beslutsunderlag 

• Kommunstyrelsens förslag 7 april 2021 § 94 
• Arbetsutskottets förslag 2 mars 2021 § 68 
• Kommunstyrelsens förslag 7 april 2021 § 94 
• Tjänsteskrivelse daterad 2 mars 2021 
• Bilaga 1, Motion om kommunalt beredskapslager från Tobias Smedberg (V) 

Yrkanden 

Mattias Kristenson (S), Cecilia Forss (M) och Margit Borgström (KD) yrkar bifall till 
kommunstyrelsens förslag.  

Tobias Smedberg (V), Stina Jansson (FI), Linnea Bjuhr (SD), Rigmor Stenmark (C) och 
Lalla Andersson (V) yrkar bifall till motionen. 

Beslutsgång 

Ordföranden ställer kommunstyrelsens förslag mot Tobias Smedbergs (V) med fleras 
yrkande. 
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Votering begärs och genomförs. 

Bifall till kommunstyrelsens förslag röstar JA. Bifall till Tobias Smedbergs (V) med fleras 
yrkande röstar NEJ. 

Med 55 ja-röster mot 25 nej-röster samt 1 frånvarande bifaller kommunfullmäktige 
kommunstyrelsens förslag. 

Ja-röst avger Maria Gauffin Röjestål (S), Eva Christiernin (S), Erik Dagnesjö (S), Asal 
Gohari (S), Ulrik Wärnsberg (S), Inga–Lill Sjöblom (S), Klas–Herman Lundgren (S), 
Agneta Gille (S), Carl Lindberg (S), Ylva Stadell (S), Björn Wall (S), Hilde Klasson (S), 
Mattias Kristenson (S), Loa Mothata (S), Rafael Waters (S), Elnaz Alizadeh (S), Pavlos 
Cavelier Bizas (S), Anders Grönvall (S), Fredrik Ahlstedt (M), Therez Almerfors (M), 
Magnus Åkerman (M), Cecilia Forss (M), Markus Lagerquist (M), Mats Gyllander (M), 
Madeleine Andersson (M), Carolina Bringborn (M), Anna–Karin Westerlund (M), Robin 
Kronvall (M), Fredrik Hultman (M), Stefan Hanna (–), Mohamad Hassan (L), Helena 
Hedman Skoglund (L), Eva Edwardsson (L), Anders A. Aronsson (L), Amanda Kanange 
(L), Mats Dafnäs (L), Oscar Matti (L), Jonas Segersam (KD), Sarah Havneraas (KD), Margit 
Borgström (KD), Christian Hermanson (KD), Eva Moberg (KD), Evelina Solem (KD), Linda 
Eskilsson (MP), Rickard Malmström (MP), Lars Friberg (MP), Charles Pylad (MP), Per Eric 
Rosén (MP), Monica Östman (S), Staffan Yngve (S), Gunnar Hedberg (M), Roine 
Thunberg (M), Inger Söderberg (M), Peter Nordgren (L) och Johan Edstav (MP). 

Nej-röst avger Tobias Smedberg (V), Hanna Victoria Mörck (V), Karolin Lundström (V), 
Torbjörn Björlund (V), Ingela Ekrelius (V), Therese Rhann (-), Lalla Andersson (V), Rigmor 
Stenmark (C), Mattias Johansson (C), Olle Romlin (C), Jonas Petersson (C), Mats Åhlund 
(C), Simon Alm (-), David Perez (SD), Linnea Bjuhr (SD), Roger Thelander (SD), Stina 
Jansson (FI), Lovisa Johansson (FI), Anette Fischer (V), Per–Olof Forsblom (V), Karin 
Ericsson (-), Lena-Maria Jansson (C), Alexander von Uckermann (SD), Simon Pettersson 
(SD) och Kent Kumpula (SD). 

Patrik Hedlund (S) är frånvarande. 

Reservationer 

Närvarande ledamöter (V) reserverar sig mot beslutet till förmån för Tobias Smedbergs 
(V) yrkande. 

Närvarande ledamöter (SD) reserverar sig mot beslutet till förmån för Linnea Bjuhrs 
(SD) yrkande och lämnar följande skriftliga reservation: 
Vi i SD finansierade redan i vår budget förra året ett beredskapslager och vi ser positivt på 
att även andra partier driver frågan. I backspegeln har vi krisen med materialförsörjning 
och brist på skyddsutrustning under corona-krisen. Med det goda minnet borde det vara 
allas angelägenhet och vilja att förbättra lagerhållningen.  
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 § 134 

Svar på motion om upprustning och 
plantering av träd och grönska i Uppsala från 
Mats Åhlund (C) 
KSN-2020-02125 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att besvara motionen med föredragningen i ärendet. 

Sammanfattning 

Mats Åhlund (C) har i en motion väckt 19 maj 2020 föreslagit att Kungsängsgatan 
mellan Bangårdsgatan och Kungsängstorg ska rustas upp, samt att Dragarbrunnsgatan 
mellan Bäverns gränd och Strandbodgatan ska rustas upp i enlighet med 
föredragningen i motionen. 

Beslutsunderlag 

• Kommunstyrelsens förslag 7 april 2021 § 95 
• Arbetsutskottets förslag 23 mars 2021 § 94 
• Tjänsteskrivelse daterad 11 mars 2021 
• Bilaga 1, Motion om upprustning och plantering av träd och grönska i Uppsala 

från Mats Åhlund (C) 
• Bilaga 2, Protokollsutdrag från gatu- och samhällsmiljönämnden 16 februari 

2021 

Yrkanden 

Rickard Malmström (MP), Anette Fischer (V), Anders Grönvall (S), Christian Hermansson 
(KD) och Hilde Klasson (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 

Mats Åhlund (C), Lovisa Johansson (FI), Linnea Bjuhr (SD), Markus Lagerquist (M), 
Therez Almerfors (M) och Jonas Petersson (C) yrkar bifall till motionen. 
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Beslutsgång 

Ordföranden ställer kommunstyrelsens förslag mot mats Åhlund (C) med fleras 
yrkande och finner att kommunfullmäktige bifaller kommunstyrelsens förslag. 

Reservationer 

Närvarande ledamöter (C) reserverar sig mot beslutet till förmån för Mats Åhlunds (C) 
yrkande och lämnar följande skriftliga reservation: 
I en växande stad måste även grönskan få ta plats. I och med förskjutningen och 
utbredningen av stadskärnan söder ut mot Kungsängen behövs fler gröna kilar smycka 
stadsbilden vilka också kommer bidra till renare luft, lokala temperatursänkare och 
minskat buller. 

Särskilda yttranden 

Stefan Hanna (-) lämnar följande särskilda yttrande: 
Uppsalas city behöver utvecklas mycket mer attraktivt och löpande underhållas bättre. 
Det är viktigt för att city ska vara en attraktiv besöksdestination både för Uppsalabor och 
besökare som kommer från andra samhällen. Den yttre miljön är också viktig för att bidra 
till kommersiella verksamheter i city som lider allt mer av e-handelsutmaningar och av 
att city upplevs som allt mer otillgängligt.  
Inslag av grönska bidrar mycket till att under vår, sommar och höst göra en plats 
attraktiv. Vi är många som anser att en kraftfull asfalt- och betongmiljö inte bidrar till 
trivsel i vårt centrala offentliga rum. De gröna värdena som del av stadsbilden ska alltid 
säkerställas för att skapa en attraktiv boendemiljö samt en miljö som lockar inresande 
besökare. 
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 § 135 

Svar på motion om återkopplingstid vid 
föreningars ärenden med Uppsala från Stefan 
Hanna (-) 
KSN-2020-02127 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att besvara motionen med föredragningen i ärendet. 

Sammanfattning 

Stefan Hanna (-) föreslår i en motion väckt 12 maj 2020 att kommunen skapar en 
väg in för föreningslivet som inkluderar möjligheten för föreningar att digitalt följa 
var i en beredningsprocess deras ärende befinner sig, samt att kommunen alltid 
utser en enskild tjänsteman som är kontaktperson i ett ärende. 

Beslutsunderlag  

• Kommunstyrelsens förslag 7 april 2021 § 96 
• Arbetsutskottets förslag 23 mars 2021 § 95 
• Tjänsteskrivelse daterad 11 mars 2021 
• Bilaga, Motion om återkopplingstid vid föreningars ärenden med Uppsala 

kommun från Stefan Hanna (-) 

Yrkanden 

Markus Lagerquist (M), Karolin Lundström (V), Patrik Hedlund (S), Anders A. Aronsson 
(L) och Eva Moberg (KD) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 

Stefan Hanna (-) och yrkar bifall till motionen. 

Beslutsgång 

Ordföranden ställer kommunstyrelsens förslag mot Stefan Hannas (-) yrkande och 
finner att kommunfullmäktige bifaller kommunstyrelsens förslag. 
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Reservationer 

Stefan Hanna (-) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande. 

Särskilda yttranden 

Stefan Hanna (-) lämnar följande särskilda yttrande: 
Många av Uppsalas föreningar vittnar om att Uppsala kommun brister i sin förmåga att 
skyndsamt behandla olika ärenden som de lyfter till kommunen. Ärendena handlar till 
exempel om föreningsstöd, tillgång till verksamhetslokaler, möjligheten att få tillgång till 
lämplig mark för att bygga egna verksamhetslokaler och upplåtelse av offentlig plats för 
olika arrangemang. I de flesta av dessa föreningar utför Uppsalabor mycket värdefulla 
ideella engagemang som på olika sätt gagnar hela Uppsalas befolkning. Det är viktigt att 
kommunen etablerar bättre handläggningsrutiner så att dessa föreningars ideella 
krafter kan ägna sig mer åt sina löpande verksamheter och mindre åt återkommande 
möten med kommunen som kan pågå under oacceptabelt lång tid. Uppsala kommun 
måste skapa en användarvänlig väg in för föreningslivet som inkluderar möjligheten för 
föreningar att digitalt följa var i en beredningsprocess deras ärende befinner sig och vad 
som krävs för att ärendet ska komma till ett avgörande. Det är också mycket rimligt att 
kommunen alltid utser en enskild tjänsteman som är kommunens kontaktperson i ett 
specifikt ärende.  
Det är bra att det påstås att det kommer att komma stora förbättringar inom kort. Jag 
hoppas att det inte bara är vackra ord utan att det inom kort blir ett mycket bättre stöd 
till vårt viktiga föreningsliv. 
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 § 136 

Svar på motion om demensförebyggande 
arbete från Linnea Bjuhr (SD) 
KSN-2020-02782 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att besvara motionen med föredragningen i ärendet. 

Sammanfattning 

Linnea Bjuhr (SD) föreslår i en motion väckt 14 september 2020  
• att i större utsträckning erbjuda vidareutbildning till anställda inom Uppsala 

kommun som kommer i kontakt med personer med demens 
• att anhöriga uppmuntras och/eller informeras om aktuella utbildningar för 

anhöriga till personer med demens 
• att verka för att certifiera fler verksamheter inom äldreomsorgen, i form av 

silviadiplomering eller liknande certifiering från annan aktör 

Beslutsunderlag 

• Kommunstyrelsens förslag 7 april 2021 § 97 
• Arbetsutskottets förslag 9 mars 2021 § 75 
• Tjänsteskrivelse daterad 26 februari 2021 
• Bilaga 1, Motion om demensförebyggande arbete från Linnea Bjuhr (SD) 
• Bilaga 2, Protokollsutdrag från äldrenämnden 28 januari 2021 

Yrkanden 

Eva Christiernin (S), Margit Borgström (KD), Cecilia Forss (M), Jonas Petersson (C), 
Johan Edstav (MP) och Tobias Smedberg (V) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 

Linnea Bjuhr (SD) och Stefan Hanna (-) yrkar bifall till motionen 
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Beslutsgång 

Ordföranden ställer kommunstyrelsens förslag mot Linnea Bjuhr (SD) med fleras 
yrkande och finner att kommunfullmäktige bifaller kommunstyrelsens förslag. 

Reservationer 

Närvarande ledamöter (SD) reserverar sig mot beslutet till förmån för Linnea Bjuhrs 
(SD) yrkande och lämnar följande skriftliga reservation: 
I svaret på motionen kan vi konstatera att arbetet med demens inte är bortglömt. Det är 
glädjande. Vi ser dock att mer behöver göras. De flesta av oss har nog någon i vår närhet 
som uppnått aktningsvärd ålder, och vi kan känna igen sig i den känsla av hopplöshet 
och sorg man kan känna när någon drabbas av demens. Att inte bli igenkänd av sin mor, 
att upprepa samma sak 30 gånger på ett besök och att känna oro över någon man håller 
kär ska gå vilse, kan vara tungt. 
Men hjälp finns att få, anhöriga och personal kan utbildas i högre utsträckning, för att 
lära sig hur man ska hantera denna svåra tid i livet på bästa sätt. Det finns också aktörer 
som specialiserar sig på äldreboenden, som kan certifieras.  
En sådan certifiering är Silviadiplomering. I dagsläget är två boenden i privat regi 
silviadiplomerade. Dock ingen av de kommunala. Här behövs bättring. 

Stefan Hanna (-) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande. 

Särskilt yttrande 

Stefan Hanna (-) lämnar följande särskilda yttrande: 
Äldreomsorgen behöver förbättras och förstärkas på många sätt. Idag är inte 
omvårdnaden av våra äldsta invånare i behov av omfattande omsorg och vård 
tillräckligt bra. Det är viktigt att berörd personal löpande erbjuds effektiva former av 
vidareutbildning som höjer omsorgs och vårdkvaliteten, inte minst till våra invånare som 
har demens. Det är många gånger både tragiskt och krävande att vara nära anhörig till 
människor som lider av demens. Antalet människor i behov av demensomsorg ökar 
kraftigt och därför brådskar det med ett bättre kvalitetsförbättringsarbete med fokus på 
dessa människor och deras anhörigas bästa. Bättre information och uppmuntran till 
anhöriga om möjliga anhörigutbildningar som är relevanta för målgruppen skulle både 
hjälpa berörd dement invånare, berörda familjemedlemmar samt bättre avlasta berörd 
personal. Certifiering som del av utbildnings och utvecklingsprojekt är utmärkta verktyg 
för att mätbart säkerställa att önskade förbättringar också uppnås i praktiken. Jag delar 
motionärernas syn att den certifierande parten ska vara fristående från kommunen. Om 
nu kommunen tar denna motion på största allvar tycker jag att motionen borde bifallas 
även om motionssvaret beskriver att man arbetar med frågan. 
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 § 137 

Svar på motion om friytor på förskolor från 
Lisen Burmeister (SD) 
KSN-2020-02783 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att besvara motionen med föredragningen i ärendet. 

Sammanfattning 

Lisen Burmeister (SD) föreslår i en motion väckt 14 september 2020 att utreda hur det 
går att förbättra och utöka befintliga förskolors friytor så att de utökas till minst 40 
kvadratmeter per barn samt minst 3 000 kvadratmeter per förskola i samtliga fall där 
det inte finns fysiska hinder för utökning, samt att som huvudregel inte godkänna 
detaljplaner, i nybyggnadsområden, för förskolor med friytor under 40 kvadratmeter 
per barn samt under 3 000 kvadratmeter per förskola. 

Beslutsunderlag 

• Kommunstyrelsens förslag 7 april 2021 § 98 
• Arbetsutskottets förslag 9 mars 2021 § 76 
• Tjänsteskrivelse daterad 2 mars 2021 
• Bilaga 1, Motion om friytor på förskolor från Lisen Burmeister (SD) 
• Bilaga 2, Protokollsutdrag från plan- och byggnadsnämnden 18 februari 2021 

Yrkanden 

Ylva Stadell (S), Anders A. Aronsson (L), Lars Friberg (MP) och Helena Hedman Skoglund 
(L) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 

Linnea Bjuhr (SD) och Stefan Hanna (-) yrkar bifall till motionen. 

Hanna Victoria Mörck (V) yrkar bifall till motionens andra att-sats. 
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Jonas Petersson (C) yrkar: 
att kommunfullmäktige ger kommunstyrelsen i uppdrag att revidera ”Riktlinje för 
utemiljöns yta och kvalitet vid förskolor och grundskolor” så: 
att Zon 1 –Innerstadens minimikrav är 30 m2 per barn vid färdigställande av gården eller 
att Zon 1 –Innerstadens gård bör ha en minsta sammanhållen friyta på 3000 
kvadratmeter. 
att Zon 1 –I undantagsfall kan avsteg från friytekravet göras. Extra stora åtgärder krävs i 
dessa fall för att säkerställa kraven på goda gårdskvaliteter. 
Minimikrav: 20 m2 per barn. 
att Zon 2 –Stadsbebyggelse där tät stad är målbilden har samma krav på gårdskvaliteter 
som förslagets för zon 3 
att planeringsverktyget inkluderar parametrar som inte bara ser till närhet till park och 
lekfunktioner utan också undanröjer de barriärer som kan finnas mellan skolan och 
parken och lekfunktionen. 

Therez Almerfors (M) och Jonas Segersam (KD) yrkar avslag till motionen. 

Beslutsgång 

Ordföranden ställer först kommunstyrelsens förslag mot Linnea Bjuhr (SD) med fleras 
yrkande att bifalla motionens första att-sats och finner att kommunfullmäktige bifaller 
kommunstyrelsens förslag. 

Ordföranden ställer därefter kommunstyrelsens förslag mot Linnea Bjuhr (SD) med 
fleras yrkande att bifalla motionens andra att-sats och finner att kommunfullmäktige 
bifaller kommunstyrelsens förslag. 

Ordföranden ställer därefter kommunstyrelsens förslag mot avslag och finner att 
kommunfullmäktige bifaller kommunstyrelsens förslag. 

Ordföranden ställer slutligen Jonas Peterssons (C) yrkande mot avslag och finner att 
kommunfullmäktige avslår yrkandet. 

Reservationer 

Närvarande ledamöter (SD) reserverar sig mot beslutet till förmån för Linnea Bjuhrs 
(SD) yrkande och lämnar följande skriftliga reservation: 
Uppsala har antagit riktlinjer för friyta. När de antogs var denna motion inlämnad. Det är 
först och främst dålig ärendehantering att inte hantera motionen i samband med det. Nu 
kan styret bekvämt konstatera att beslut redan har fattats och därför bekvämt bara 
besvara motionen, vilket även M och KD gjorde. 
Vidare ifrågasätter SD V:s skrivelse från kommunstyrelsen som lyder ”Vi har hittills inte 
sett något engagemang från Sverigedemokraterna men om detta signalerar en nyväckt 
vilja att prioriterar förskolebarnens behov av friytor för lek har vi ingenting emot.”  
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Det här har V uttalat tidigare i KF och även den gången påpekade SD att partiet drivit 
frågan både i utbildningsnämnden och i Miljö och-hälsoskyddsnämnden, där V också är 
invalda. V borde vara väl medvetna om att att SD drivit detta tidigare och att det inte är 
någon ”nyväckt vilja”. 
Det vi vill göra är att utreda hur gårdarna kan förbättras och utökas. För att ta ett 
exempel från en förskola på landsbygden i kommunen som har en liten förskolegård och 
bredvid finns en outnyttjad grönyta bredvid. Men den kan inte användas, istället måste 
barnen trängas på sin lilla gård. Vi vill titta på detta, hur det kan förbättras.  
Tydligt vilka positiva aspekter större friytor har. Primärt hälsoeffekter när barn får 
möjlighet till spontan motion och rörelselek, men också ekonomiska vinster på sikt 
eftersom slitaget blir mindre och behovet av anlagda gårdar är mindre.  
Vi vill helt enkelt att det utreds hur förskolegårdarna, både kan förbättras och utökas för 
att bättre motsvara boverkets rekommendationer.  
Vissa menar att detta inte kommer lösa övriga problem i förskolan, så som kompetens 
hos personalen. Det har vi inte heller påstått. Vissa menar också att det handlar om 
kvalitet och inte kvantitet. Genom vårt förslag hade man satsat både på kvalitet och 
kvantitet, i och med att vi föreslog att det ska utredas hur gårdarna kan utökas men 
också förbättras.  
Vår motion hade gett barn större utrymme och det är bara att beklaga att inte fler partier 
stöttade motionen. 

Närvarande ledamöter (V) reserverar sig mot beslutet till förmån för Hanna Victoria 
Mörcks (V) yrkande. 

Närvarande ledamöter (M) och (KD) reserverar sig mot beslutet till förmån för Therez 
Almerfors (M) med fleras yrkande och lämnar följande skriftliga reservation: 
Uppsala kommun har under flera år arbetat för att ta fram gemensamma riktlinjer för 
förskolor och skolors utemiljö för att säkerställa en god utevistelse för våra barn och 
unga. Dessa riktlinjer antogs under 2020 och vi anser inte att mer tid bör läggas för att 
göra om detta i nyligen antagna riktlinjer och yrkade därför avslag på motionen. 

Närvarande ledamöter (C) reserverar sig mot beslutet till förmån för Jonas Peterssons 
(C) yrkande och lämnar följande skriftliga reservation: 
Möjligheten till fri lek och utevistelse är av yttersta vikt vilket motionen lyfter fram. Det 
handlar om att uppmuntra framtidens unga att röra på sig och att göra det i en så 
naturlig miljö som möjligt och då behövs utrymme. En större skolgård ger inte bara 
bättre möjlighet till mer fri lek, det ger också möjlighet att välja naturliga material. På 
mindre ytor blir slitaget så stort att gummiasfalt och andra mer onaturliga material 
måste användas för att funktionen ska hålla. En större gård ger också möjlighet till mer 
träd och gröna ytor som både bidrar till spridningsvägar för djur och ger en lokal 
temperatur sänka vid varmt väder. 
Samtidigt har kommunstyrelsen nyligen fattat beslut, helt i sin ordning om ”Riktlinje för 
utemiljöns yta och kvalitet vid förskolor och grundskolor”. Men problemet med Uppsala 
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kommuns kommunstyrelse är att den inte återspeglar den representationen som finns i 
Uppsalas kommunfullmäktige. 

Stefan Hanna (-) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande. 

Särskilda yttranden 

Tobias Smedberg (V) lämnar följande särskilda yttrande: 
Vänsterpartiet har drivit frågan om storleken på förskolegårdar under lång tid. Storleken 
på förskolegården är viktig för att ge barn en god start i livet. Uppsala kommun behöver 
satsa mer på förskolegårdar som ger plats för barnen och främjar deras utveckling, vilket 
behöver gälla även för förskolor som ligger i innerstaden. 

Stefan Hanna (-) lämnar följande särskilda yttrande: 
Det är rimligt att bättre utreda hur befintliga förskolors friytor kan förbättras och utökas 
till cirka 40 kvm per barn när så är möjligt. Om möjligheterna är små måste det ändå 
säkerställas rimligt stora friytor. Det är också rimligt att bättre tillämpa den nya 
huvudregeln att inte godkänna detaljplaner som inkluderar förskolor i nybyggda 
områden som har relaterade friytor som kraftigt understiger cirka 40kvm per barn.  
Många av människans vanor sätts tidigt i vår barndom. Inte minst i ljuset av en ökande 
övervikt och fetma bland våra barn talar för vikten av att säkerställa rimligt stora ytor i 
anslutning till förskolor för fysiska aktiviteter. Även faktumet att regelbundna fysiska 
aktiviteter bidrar till betydligt högre inlärningsförmåga innebär att rimliga friytor skapar 
bättre förutsättningar för att våra barns inlärningsförmåga kan stärkas och förskolans 
pedagogiska uppdrag bättre kan uppnås. 
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§ 138  

Svar på motion om att minska utnyttjandet av 
personer i prostitution och människohandel 
från Lovisa Johansson (FI) och Stina Jansson 
(FI) 
KSN-2019-03831 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att bordlägga motionen. 

  



Sida 56 (76) 

 

Kommunfullmäktige Datum: 
Protokoll 2021-05-31 

Justerandes signatur   Utdragsbestyrkande 
    

§ 139  

Svar på motion om artificiella träd från Therez 
Almerfors (M) 
KSN-2020-00803 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att bordlägga motionen. 

 

  



Sida 57 (76) 

 

Kommunfullmäktige Datum: 
Protokoll 2021-05-31 

Justerandes signatur   Utdragsbestyrkande 
    

§ 140  

Svar på motion om kommunalrådsarvoden 
från Tobias Smedberg (V), och på motion om 
att halvera vice ordförandens arvoden från 
Tobias Smedberg (V), med flera 
KSN-2020-00806 

KSN-2020-02786 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att bordlägga motionen. 

 

  



Sida 58 (76) 

 

Kommunfullmäktige Datum: 
Protokoll 2021-05-31 

Justerandes signatur   Utdragsbestyrkande 
    

§ 141  

Svar på motion om matbodar från David Perez 
(SD) 
KSN-2020-01321 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att bordlägga motionen.  

 

  



Sida 59 (76) 

 

Kommunfullmäktige Datum: 
Protokoll 2021-05-31 

Justerandes signatur   Utdragsbestyrkande 
    

§ 142  

Svar på motion om bygglov som är 
säsongsorienterade från Stefan Hanna (-) 
KSN-2020-02114 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att bordlägga motionen. 

 

  



Sida 60 (76) 

 

Kommunfullmäktige Datum: 
Protokoll 2021-05-31 

Justerandes signatur   Utdragsbestyrkande 
    

§ 143  

Svar på motion om studentbostäder från Olle 
Romlin (C) och Diana Zadius (C) 
KSN-2020-02951 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att bordlägga motionen. 

 

  



Sida 61 (76) 

 

Kommunfullmäktige Datum: 
Protokoll 2021-05-31 

Justerandes signatur   Utdragsbestyrkande 
    

§ 144  

Svar på motion om intern bostadskö för 
Uppsalahem från Tobias Smedberg (V) och 
Hanna Victoria Mörck (V) 
KSN-2020-03701 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att bordlägga motionen. 

 

  



Sida 62 (76) 

 

Kommunfullmäktige Datum: 
Protokoll 2021-05-31 

Justerandes signatur   Utdragsbestyrkande 
    

§ 145  

Svar på motion om minnesdagar från Stefan 
Hanna (-) 
KSN-2021-00550 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att bordlägga motionen. 

 

  



Sida 63 (76) 

 

Kommunfullmäktige Datum: 
Protokoll 2021-05-31 

Justerandes signatur   Utdragsbestyrkande 
    

§ 146  

Svar på motion om att bort köavgiften till 
Uppsala bostadsförmedling från Stina Jansson 
(FI) med flera 
KSN-2021-00751 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att bordlägga motionen. 

 

  



Sida 64 (76) 

 

Kommunfullmäktige Datum: 
Protokoll 2021-05-31 

Justerandes signatur   Utdragsbestyrkande 
    

§ 147  

Svar på motion om en genomlysning av det 
offentliga rummet för att maximera 
tryggheten av Therez Almerfors (M) 
KSN-2019-02814 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att bordlägga motionen. 

 

  



Sida 65 (76) 

 

Kommunfullmäktige Datum: 
Protokoll 2021-05-31 

Justerandes signatur   Utdragsbestyrkande 
    

§ 148  

Svar på motion om att utveckla kommunens 
trygghetsarbete i våra bygder från Therez 
Almerfors (M) 
KSN-2021-00756 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att bordlägga motionen. 

  



Sida 66 (76) 

 

Kommunfullmäktige Datum: 
Protokoll 2021-05-31 

Justerandes signatur   Utdragsbestyrkande 
    

§ 149  

Svar på motion om ett Uppsala med plats för 
sport och rekreation från Markus Lagerquist 
(M) 
KSN-2021-01296 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att bordlägga motionen. 

 

  



Sida 67 (76) 

 

Kommunfullmäktige Datum: 
Protokoll 2021-05-31 

Justerandes signatur   Utdragsbestyrkande 
    

§ 150  

Svar på motion om utveckling av friluftslivet 
från Jonas Segersam (KD) 
KSN-2021-01302 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att bordlägga motionen. 

 

  



Sida 68 (76) 

 

Kommunfullmäktige Datum: 
Protokoll 2021-05-31 

Justerandes signatur   Utdragsbestyrkande 
    

 § 151 

Interpellation om otryggheten i Storvreta från 
Jonas Segersam (KD) 
KSN-2021-00941 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att bordlägga interpellationen. 

 

  



Sida 69 (76) 

 

Kommunfullmäktige Datum: 
Protokoll 2021-05-31 

Justerandes signatur   Utdragsbestyrkande 
    

 § 152 

Interpellation om sjukskrivningar på grund av 
stressrelaterad psykisk ohälsa från Evelina 
Solem (KD) 
KSN-2021-00942 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att bordlägga interpellationen. 

 

 

  



Sida 70 (76) 

 

Kommunfullmäktige Datum: 
Protokoll 2021-05-31 

Justerandes signatur   Utdragsbestyrkande 
    

 § 153 

Interpellation om att motverka övergrepp 
inom idrott från Linnea Bjuhr (SD) 
KSN-2021-00935 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att bordlägga interpellationen. 

 

 

  



Sida 71 (76) 

 

Kommunfullmäktige Datum: 
Protokoll 2021-05-31 

Justerandes signatur   Utdragsbestyrkande 
    

 § 154 

Interpellation om digitalt utanförskap för 
personer med intellektuell 
funktionsnedsättning från (FI) 
KSN-2021-00938 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att bordlägga interpellationen. 

 

 

  



Sida 72 (76) 

 

Kommunfullmäktige Datum: 
Protokoll 2021-05-31 

Justerandes signatur   Utdragsbestyrkande 
    

 § 155 

Interpellation om medborgardialoger från 
Karolin Lundström (V) 
KSN-2021-00940 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att bordlägga interpellationen. 

 

 

  



Sida 73 (76) 

 

Kommunfullmäktige Datum: 
Protokoll 2021-05-31 

Justerandes signatur   Utdragsbestyrkande 
    

 § 156 

Interpellation om framtidens skyddsrum från 
Jonas Petersson (C) 
KSN-2021-00939 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att bordlägga interpellationen. 

 

 

  



Sida 74 (76) 

 

Kommunfullmäktige Datum: 
Protokoll 2021-05-31 

Justerandes signatur   Utdragsbestyrkande 
    

 § 157 

Interpellation om demokrati från Jonas 
Segersam (KD) 
KSN-2021-00936 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att bordlägga interpellationen. 

 

 

  



Sida 75 (76) 

 

Kommunfullmäktige Datum: 
Protokoll 2021-05-31 

Justerandes signatur   Utdragsbestyrkande 
    

§ 158  

Interpellation om Örnsätraskogens 
naturreservat från Mattias Johansson (C) 
KSN-2021-01307 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att bordlägga interpellationen. 

 

 

  



Sida 76 (76) 

 

Kommunfullmäktige Datum: 
Protokoll 2021-05-31 

Justerandes signatur   Utdragsbestyrkande 
    

§ 159  

Fråga om upphandlingar från Stefan Hanna (-) 
KSN-2021-00095 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att bordlägga frågan. 
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